



Our Ref.: Circular/PM-LTA-20-N0052

7 October 2020

**Circular to All Shoppers
Lee Tung Avenue**

Dear Sir / Madam,

**Re: Soft Launch of "Pet-friendly Zone"
Lee Tung Avenue, 200 Queen's Road East, Wan Chai, Hong Kong**

We are glad to inform you that Lee Tung Avenue 5/F Rooftop Garden will be re-opened on 10th October 2020 (Sat) after considerations of various proposals, part of the public open space at 5/F Rooftop Garden under Lee Tung Avenue near Block 3 of The Avenue will be designated as a "Pet-friendly Zone" for trial run of one year. Users can bring their pets to use and enjoy this area.

From 10th October, 2020 (Sat), the soft launch of "Pet-friendly Zone" will be facilitated till late October 2020. Should users have any feedback on the designated area, please contact the management company. The management company will pay close attention on the usage situation and evaluate the arrangements in due course.

In order to cope with the new usage arrangement, the management company has put up notice in the "Pet-friendly Zone" to remind users. The management company has added a Pet's Excreta Collection Bin, Pet Latrine and water facility to meet the needs of users under the new arrangement. Users must abide by the notice of "Pet-friendly Zone" to keep the environment clean and tidy, properly control their pets so as not to cause nuisance or harm to other users. Should you have any enquiries, please feel free to contact Customer Service Centre at 3791 2304.

Thank you for your attention and cooperation.



Lee Tung Avenue Management Company Limited

敬啟者：

關於試行開放「寵物共享空間」安排

經過考慮各個方案後，茲通知各使用者利東街5/F平台花園將於2020年10月10日(星期六)開始試行新開放安排，近龔匯第三座的部份利東街5/F公共空間將劃為「寵物共享空間」，並試行一年，使用者可帶同已牽引的寵物使用該範圍。

由2020年10月10日(星期六)起，「寵物共享空間」將試運至2020年10月底，如使用者於試運期間有任何意見，歡迎與本公司聯絡。期後，本公司會於試行期間密切留意使用情況，並適時再作檢討。

為配合新使用安排，本公司經已於「寵物共享空間」範圍增設告示以提示使用者，並已加設寵物廁所、寵物糞便收集箱及洗手設備，以配合新安排下使用者的需要。使用者必須遵守「寵物共享空間」的告示，共同保持環境清潔及妥善管束其寵物，以免對其他使用者造成滋擾或傷害。

如有任何查詢，請致電3791 2304與客戶服務中心職員聯絡

多謝合作，敬希垂注。

此致
利東街各客戶

WC/FN/CT/ vs



利東街管理有限公司
2020年10月7日